
Závis z porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 14.2.2007. 

Poradu obecního zastupitelstva zahájil starosta v 18,00 hod. Uvítal přítomné, jako 
ověřovatele dnešního zápisu určuje Lojdu Jana. Přítomni jsou všichni členové zastupitelstva. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z minulé porady. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

- Občanům byly zaslány k podepsání smlouvy o dodávce vody a o odvádění 
odpadních vod. Zatím má k smlouvě připomínku p.Procházka, 

- Na vodojemu je osazen vodoměr, bude-li spotřeba pitné vody v obci za rok větší 
než 6000 m3, musíme finančnímu úřadu platit ročně 2,-Kč/m3. V tom případě by 
se musela přepracovat smlouva na dodávku vody. Starosta má domluveno se 
správcem našich lesů p. Benešem, že tyto administrativní práce by nám 
provedl, jelikož na to má vzdělání. 

- Na zkušební dobu byla přijata nová účetní - pí Čekalová z Horních Dubenek. 
Zástupce TRIADY p. Havlík zde byl nainstalovat program na rok 2007 a zároveň 
pomohl účetní uzavřít rok 2006. 

- Jelikož pozemek pod budovou Hasičárny a OÚ není v našem majetku, (má ho ve 
vlastnictví St.statek Smiřice) byla jim podána žádost o převedení nebo odprodej. 

- Starosta žádá p. Kaláška, aby spolu s Jakoubkem jako členy školské rady svolali 
schůzku školské rady. 

- Starosta seznamuje zastupitelstvo o návrhu navýšení odměn členům obecního 
zastupitelstva. 

- Na KD byl na střeše opraven komín od plyn.kotle, který byl zničen při větrné 
bouři. Zároveň byi,namontován ochranný plech, aby nedocházelo k dalším 
poškozením. 

V diskuzi p.Krafka požaduje žádost na pořádání plesu. Jelikož na obci není, zajistí jí 
starosta. 

Usnesení: Členové zastupitelstva schvalují všemi hlasy návrh odměn členů 
zastupitelstva, který platí od 1.1.2007. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast na poradě a poradu ukončil. 

zapsal ověř.zápisu starosta 


